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Innspill 

 

Ut fra kartet ser det ut til at et stort område i Radøy øst er glemt. Jeg har ikke nøyaktig tall på 

husstander og innbyggere, men mener at breibånd også må omfatte Soltveit, Nordanger og Mjøs 

og at dette vil være viktig for innbyggerene i disse bygdene. En viktig side ved utbygging av 

breibånd i Norge er at det vil kunne støtte opp under en distriktspolitikk som de fleste er 

interessert i. Levende bygder har behov for breibånd som gjør det mulig å bruke dagens og 

framtidas digitale ressurser.  Det er nok mange eldre personer som bor her øst nå og som kanskje 

ikke har den store interessen for fiber, men denne utbygginga handler også om framtida og at 

våre bygder har en infrastruktur som kan trekke til seg folk. Som en distriktskommune, bør det 

være en målsetting for Radøy kommune å satse på distriktene/periferien i egen kommune og ikke 

overføre statlige føringer for distriktspolitikk til vår kommune. 
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